
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Rady školy pri OA Poprad konaného dňa 02. októbra 2023 o 16.00 h  
v učebni III. A triedy na 1. poschodí 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

Program: 1. Otvorenie. 
  2. Kontrola uznesení. 
  3. Prerokovanie a schválenie „Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 
  výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 2022/2023“. 
  4. Informácia o školských vzdelávacích programoch na školský rok 2023/2024. 
  5. Aktivity a projekty školy v školskom roku 2023/2024. 
  6. Podnety zamestnancov, rodičov a žiakov. 
  7. Rôzne. 
  8. Návrh na uznesenie. 
  9. Záver. 
 

1. Ing. Tatiana Marečáková privítala za vedenie školy riaditeľku školy a zástupkyňu 
školy pre odborné predmety a členov rady školy.  
 

 2. Uznesenia z ostatného zasadnutia rady školy boli splnené. 
 

3. Zástupkyňa školy pre odborné predmety Ing. Magdaléna Zavacká oboznámila 
prítomných s obsahom „Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 
a podmienkach školy za školský rok 2022/2023“. Informovala o obsahu jednotlivých 
častí správy, vyzdvihla dosiahnuté študijné  výsledky aj mimoškolské aktivity žiakov, 
dosiahnuté úspechy a umiestnenosť absolventov po skončení školy. Rada školy 
vyjadrila súhlasné stanovisko so zaslaním správy zriaďovateľovi. O príčiny veľkej 
absencie sa zaujímal Mgr. Majerský. Ing. Zavacká vysvetlila, že problémom je možnosť 
plnoletých žiakov ospravedlniť sa na 5 dní, ktoré veľakrát využívajú na brigádnickú 
činnosť. 

 
4. O školských vzdelávacích programoch pre študijný odbor obchodná akadémia a pre 
študijný odbor služby v cestovnom ruchu, o úprave učebných plánov v niektorých 
predmetoch, počte tried a počtoch žiakov v školskom roku 2023/2024 informovala 
zástupkyňa školy pre odborné predmety Ing. Magdaléna Zavacká. Najväčšia zmena je 
v cudzích jazykoch, opäť sa bude vyučovať francúzsky jazyk. 

 
5. Riaditeľka školy informovala členov rady o projektoch, do ktorých je škola zapojená 
a o aktivitách žiakov v školskom roku. Okrem už stabilných aktivít sa žiaci zapoja aj do 
akcie Čisté hory. V tomto školskom roku sa začnú práce na projekte debarierizácie 
školy. Riaditeľka školy požiadala o pomoc pri zabezpečení opravy parkoviska a bežeckej 
dráhy na školskom dvore Mgr. Majerského.  
 
6. Zo strany zamestnancov, žiakov a rodičov neboli podnety na riešenie.  
 



7. Riaditeľka školy informovala, že v miestnosti, ktorú žiakom školy zriadili na relax 
počas voľných hodín, došlo k poškodeniu majetku. 

 
 
 8. UZNESENIE z rokovania Rady školy pri Obchodnej akadémii v Poprade 
 
 Rada školy pri Poprad prerokovala: 
 

1. a vyjadruje podporné stanovisko členov rady bez pripomienok a odporúča 
riaditeľke školy zaslať „Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 
a podmienkach školy za školský rok 2022/2023“ zriaďovateľovi školy. Hlasovania sa 
zúčastnilo 8 členov rady školy. Rada školy bola uznášaniaschopná. 

 
 2. berie na vedomie informácie o školských vzdelávacích programoch, projektoch a 
      aktivitách žiakov v školskom roku 2023/2024. 
 

 
 

Poprad 3. októbra 2023 
 
 
Zapísala: Marečáková 
    
 
            Ing. Tatiana Marečáková, v. r. 
         predsedníčka RŠ 


